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”9. Förslag från länsavdelningens styrelse” 

  

Bakgrund 

Styrelsen har i pappersutskick, publicering på Facebooksidorna och på hemsidan för PSO Kalmar 

Länsavdelning, uppmanat medlemmar att höra av sig för att bli en del av styrelsen.  

Detta har gjorts under två år. Det har inte kommit in någon intresseförfrågan eller förslag på blivande 

styrelsemedlem.  

 

Sittande styrelse är orolig för länsavdelningens framtid, då föreningspåverkan och föreningsliv dör ut, 

om ingen styrelse med tillväxt finns. Psoriasisförbundets närvaro är viktig för alla med psoriasis och 

psoriasisartrit, och för dem som kommer att drabbas i framtiden. 

 

Förslag 

Sittande styrelse, där alla ledamöter ska väljas nya under innevarande års årsmöte, har följande 

förslag, om inte nya personer blir valda till styrelsen: 

 

Sittande styrelseledamöter kan med något undantag, åta sig att ta en mandatperiod till.  

Den perioden ska då fokusera på uppsökande verksamhet, där målet är att bevara länsavdelningen, 

få en dialog med medlemmarna och få fler medlemmar.  

Styrelsen har även en viktig uppgift att skapa kontakter med politiker och verksamhetsansvariga i 

vården, och även sådant arbete ska prioriteras under kommande mandatperiod. 

 

 

 

 

 


